

Today, the world is living in chaos because of 2 things: **the invisible virus** in Wuhan, China, and **homegrown terrorists** in the United States. Countries like Russia and China are taking highly irreprehensible acts that are impacting several sectors of the global economy and causing **inflation**. Their objective is to weaken Western leaders and **destroy democracy**. The mismanagement and patronage of these two countries find their way to Canada where Ontario's **Doug Ford** is giving 43 MLAs a \$16,000 raise each while freezing nurses' salaries at a 1% raise. annual.

As if that's not enough, **monkeypox** is mutating up to 12 times faster than expected, the number of infections has tripled in just 2 weeks in Europe, according to **Dr Eric Feigl-Ding**. Despite this, **Ford** has blocked doctors from offering a 4th dose (second booster) of #CovidVaccine to any adult whose 3rd dose was more than 5 months ago. So my friends, **especially those in Toronto**, the sociopaths only think of themselves. **They don't care about your health and safety**. Raise your voice, help healthcare workers force these incompetent leaders to **reinstate the mask mandate**; and use **all conventional** means of communication to make your families and loved ones understand to be well informed...

Aujourd'hui, le monde vit dans le chaos à cause de 2 choses: le virus invisible de Wuhan, en Chine, et les terroristes de l'intérieur aux États-Unis. Les pays comme la Russie et la Chine posent des actes hautement irrépréhensibles qui impactent plusieurs secteurs de l'économie mondiale et provoquent l'inflation. Leur objectif est d'affaiblir les dirigeants occidentaux et détruire la démocratie. La mauvaise gestion et le clientélisme véhiculée par ces deux pays trouvent leurs chemins jusqu'au Canada où Doug Ford de l'Ontario accorde à 43 députés provinciaux une augmentation de 16 000 \$ chacun tout en gelant les salaires des infirmières à 1 % d'augmentation annuelle. Comme si cela ne suffit pas, la variole du singe mute jusqu'à 12 fois plus vite que prévu, le nombre d'infections a triplé en seulement 2 semaines en Europe, selon le Dr Eric Feigl-Ding. Malgré cela Ford a empêché des docteurs d'offrir une 4e dose (deuxième rappel) de #CovidVaccine à tout adulte dont le 3e dose a eu lieu il y a plus de 5 mois. Alors mes amis, surtout ceux à Toronto, les sociopathes ne pensent à qu'eux. Ils s'en foutent de votre santé et de votre sécurité. Élevez votre voix, aidez les travailleurs de la santé à les forcer ces incompetents dirigeants à réinstaurer le mandat du masque; et utilisez tous les moyens de communication conventionnels pour faire comprendre à vos familles et vos proches d'être bien informés...